
ЧОРТКІВСЬКА МІСЬКА РАДА 

ТЕРНОПІЛЬСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

ПРОТОКОЛ 

 засідання п’ятдесят першої  позачергової сесії  Чортківської  міської  ради VIII 

скликання 

                                                                                          від 15 вересня 2022 року                                       

                                                                                          Початок роботи сесії:  16.00 

                                                                                          До складу ради обрано - 26 депутатів 

                                                                                          На сесію прибуло – 18 депутатів 

 

Присутні: БезпалькоО.В., Білик О.Л., Буденькевич С.М., Великоборець Н.І., Гевко П.І., 

Грабовецька С.С., Демкович Л.І,, Демкович М.М., Дзиндра Я.П., Махомет Л.О., Нагірний 

В.С, Пиняк Л.Ф., Пиптик Н.В., Поліщук Л.М., Підгірняк М.І.,Ругало О.Ю, Скалій О.О., 

Федорейко В.А. 

 

Відсутні: Батрин В.П., Войнаровська І.В., Гевко Є.В., Зазуляк А.І, Калакайло 

І.Я.,Наконечний В.І., Рудик С.М.,., Тимофій Р.М.,  

            Головуючий на сесії:  міський голова  Володимир Шматько. 

Наголосив, що на засідання 51 позачергової сесії VIII-го скликання прибуло 18 

депутатів із 26 обраних, зокрема, від партії «Сила людей» - 12 депутатів із 13, від партії 

«Солідарність» - 3 депутатів із 5, від партії «Слуга народу» - 2 депутати із 3, від партії  

«Свобода» - 0 депутат із 3, від партії «Батьківщина» - 1 депутат із 2.   

Надійшла пропозиція - роботу 51  позачергової сесії розпочати.  

 

Міський голова Шматько В.П. оголосив 51позачергову  сесію Чортківської міської 

ради VІІI скликання  відкритою. 

            Міський голова Шматько В.П. запропонував обрати секретаріат пленарного 

засідання. Голосували за секретаріат в кількості 2-ох осіб: депутатів  Федорейка В.А. та  

Гевка П.І.    

           Голосували:“за”-18, «проти»-0 , «утримались»-0, не брали участі у голосуванні- 0.  

Рішення прийнято. 

Міський голова Шматько В.П. запропонував прийняти  порядок  денний за основу   

Голосували:“за”-18, «проти»-0 , «утримались»-0, не брали участі у голосуванні- 0.  

Рішення прийнято. 

         Головуючий на засіданні запитав про наявність змін та доповнень до порядку 

денного сесії. 

 Депутатака Великоборець Н.І. запропонувала включити в порядок денний питання 

Про повторне звернення до депутатів Тернопільської обласної ради щодо передачі корпусу 

Чортківського  гуманітарно- педагогічного фахового коледжу у власність громади 

Голосували:“за”-18, «проти»-0 , «утримались»-0, не брали участі у голосуванні- 0.  

Рішення прийнято. 

Міський голова Шматько В.П. запропонував прийняти  порядок  денний  в цілому.   

Голосували:“за”-19, «проти»-0 , «утримались»-0, не брали участі у голосуванні- 0.  

Рішення прийнято. 

 

                                                           

                                                        



  

                                                  Порядок  денний 

              засідання  п’ятдесят  першої   позачергової  сесії Чортківської міської ради VІІI 

скликання 

   

1.Про внесення змін в «Перелік об’єктів комунальної власності територіальної громади  м. 

Чорткова,  які  підлягають  приватизації  у 2019 році» 

2.Про повторне  звернення до депутатів Тернопільської обласної ради щодо передачі 

корпусу Чортківського  гуманітарно- педагогічного фахового коледжу у власність  міської 

територіальної громади 

 

                                                           РЕГЛАМЕНТ 

роботи  п’ятдесят першої    позачергової   сесії  Чортківської  міської  ради  VІІІ  

скликання 

 

Для доповіді по   питані  порядку денного – до 5 хв. 

Для виступів до 5 хв. 

Для запитань до 3 хв. 

Для відповіді на запитання до 3 хв.  

Роботу засідання 51 позачергової сесії Чортківської міської ради VІІІ скликання завершити до 

17 год. 

 

1.Про внесення змін в «Перелік об’єктів комунальної власності територіальної громади  м. 

Чорткова,  які  підлягають  приватизації  у 2019 році» 

СЛУХАЛИ: Андрія Натуркача, начальника відділу економічного розвитку та 

комунального майна 

ГОЛОСУВАЛИ: “за”-19, “проти”- 0, “утримались” -0, не брали участі у голосуванні – 0.   

ВИРІШИЛИ: рішення № 1117 додається. 

 

2.Про повторне  звернення до депутатів Тернопільської обласної ради щодо передачі 

корпусу Чортківського  гуманітарно- педагогічного фахового коледжу у власність  міської 

територіальної громади 

СЛУХАЛИ: депутатку Великоборець Н.І. 

ВИСТУПИЛИ : міський голова Володимир Шматько 

ГОЛОСУВАЛИ: “за”-19, “проти”- 0, “утримались” -0, не брали участі у голосуванні – 0.   

ВИРІШИЛИ: рішення № 1118 додається. 

 

Міський голова зазначив, що питання, які виносились на розгляд 51 позачергової сесії 

вичерпано. Запропоновано 51 позачергову сесію вважати закритою. 

 

 

Міський голова                                                                                      Володимир  ШМАТЬКО                 

  

  

 

 

 

 



  

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 


